



2014
提名表格 Nomination form

第一部份 Part I:

由提名人用正楷填寫。請附另頁填寫 B 項提名理據及清楚列明附件編號。

To be completed by nominator. Please complete every item in BLOCK LETTERS. Please give details of Part B “Justification of the nomination” on a separate sheet marked with attachment numbers and attach it to the nomination form.

A. 提名人資料 Particulars of Nominator

先生 Mr / 女士 Madam

中文姓名

Chinese Name _____

英文姓名

English Name _____

機構 / 團體名稱 (非個人名義提名適用)

Name of Organization (applicable for non-individual nominator) _____

職位 (如適用)

Position (if applicable) _____

出生年份

Year of Birth _____

通訊地址

Correspondence Address _____

聯絡電話

Contact Number _____ (手提) _____ (辦公室)

電郵

Email Address _____

與參選人關係

Relationship with Candidate _____

B. 提名理據 Justification of the nomination

請以不超過 500 字，中英文皆可；詳細描述參選人的人道工作，包括其年資及理念，詳見「參選資格」。

Please describe the humanitarian behaviour(s) carried out by the nominee, including the years of service and his/her philosophy, in no more than 500 words on a separate sheet of paper. For details, please refer to the “Eligibility of Candidate”.

日期

Date: _____

提名人簽署

Signature of the Nominator: _____

(團體提名請蓋印 Organization chop, if applicable)

第二部份 Part II:

由參選人用正楷填寫。

To be completed by candidate. Please complete every item in BLOCK LETTERS.

參選人資料 Particulars of Candidate

先生 Mr / 女士 Madam

中文姓名

Chinese Name _____

英文姓名

English Name _____

通訊地址

Correspondence Address _____

聯絡電話

(手提)

(辦公室)

Contact Number _____

(Mobile) _____

(Office) _____

電郵

Email Address _____

職業

Occupation _____

機構 / 團體名稱

Name of Association / Organization _____

出生年份

Year of Birth _____

國籍

Nationality _____

如候選人已身故，請註明其 **If the nominee has passed away, please indicate the following**

身故日期 **Date of decease** _____

家屬代表姓名

Name of Family Representative _____

先生 Mr / 女士

Madam

聯絡電話 **Contact Number** _____

參選人聲明 Candidate declaration

本人謹此聲明此表格所填寫的資料真確無訛，並准許此等資料公開於是項活動和日後「香港人道年獎」的相關用途。本人同意遵守大會一切安排及願意被提名為參選人。本人會出席於 2014 年 4 月 12 日舉行的甄選面談。如能獲選，本人亦會出席於 2014 年 6 月 7 日舉行的頒獎典禮，並接受大會安排的媒體訪問。此外，本人亦會出席日後與推廣人道訊息相關的活動。

I attest to all the facts in this nomination form and give permission for their publication related to Hong Kong Humanity Award and related uses. I hereby declare that I agree to all your arrangements and I am willing to be nominated as a candidate for this award. I will attend the selection interview on 12 April 2014. Should I be selected, I will attend the Award Presentation Ceremony on 7 June 2014 and all media interviews prearranged by the organizers. I will also attend the activities related to the promotion of humanitarian spirit thereafter.

日期

Date: _____

參選人簽署

Signature of the Candidate: _____

(如參選人已身故，須由其家屬代表簽署。)